
Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag

Møtenummer:
Dato: 22.11.23
Kl: 19.00 - 21.00
Sted: Verket Røros

Til stede: Helene Marie Grov (leder), Sindre Oterhals (nestleder), Marte Killingmo
Tronsmed (kasserer), Leni Bakken Voll (arrangementskontakt), Steinar Sandnes (Sportslig
leder) og Arne Frisvold (referent).

Saker til drøfting

1. Ble orientert om at det må trekkes G11 lag da det ikke er nok spillere.
2. Styret går for å innføre Spond som felles koordineringssystem. Det betyr at de

facebookgruppene som i dag driftes av lagene for koordinering avvikles og vi går over
til spond. Bakgrunnen for dette er bl.a at utvalget av pågående og nedlagte
facebookgrupper begynner å bli stort og uoversiktlig. Facebooksiden “Røros Il
Håndball” bevares bl.a. for at eksterne skal komme i kontakt med håndballgruppa.

3. Ble orientert og drøftet i forhold til økonomisk situasjon. Noe usikkerhet.
Overskuddet fra Yngres Cup ble mindre enn budsjettert med. Inntektene ble på ca
1.55 million, mens det var budsjettert med 1,6 million. Cupen var fullbooket, men det
var mange lag som trakk seg i siste øyeblikk. Ble drøftet å innføre at det fra neste års
cup vil påløpe kostnader for lagene som melder seg på og trekker seg og at
kostnadene vil være stigende jo nærmere Cupen du kommer. (For eksempel lik modell
brukt ved Fredrikstadcupen).

4. Rørosmat trekker seg fra Martnaskafeen. Røros Håndball har budsjettert med 75000
kr i inntjening her. Helene undersøker dugnadsmuligheter for håndballgruppa under
martnaen med Lillian Sandnes. En alternativ arena for inntjening kan være å ta
dugnader i forbindelse med parkeringa på idrettsplassen.

5. Utstyrsbua er kledd igjen. Dugnadsarbeid fra Damelaget.
6. Medlemsavgift sendes ut over jul. Det er mye rot i listene over aktive medlemmer.
7. J12 har spurt om ekstra sosiale midler da de har mange spillere på laget. Ble drøftet at

det ikke går da det er mange lag i samme situasjon.
8. Vi kjøper inn pølsekoker til kampene fremover for å selge pølser.
9. Det må hentes inn arbeidsgruppe til neste års cup.
10. Pr i dag har damelaget tatt på seg tilsynsvaktene i verket.

Vedtak:
1. Spond innføres som felles koordineringssystem.
2. Fra 2024 innføres kostnadsmodell når lag melder seg på Yngres Cup for så å melde

seg av igjen.
3. Vi kjøper inn Pølsekoker🙂
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